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Rada Miasta w Myszkowie 
Sesja Rady Miasta w Myszkowie 

Protokół nr XXXVII/21 

XXXVII Sesja w dniu 6 maja 2021r. 

Obrady rozpoczęto 6 maja 2021r. o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:32 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Magdalena Balwierz 

2. Daniel Borek 

3. Eugeniusz Bugaj 

4. Robert Czerwik 

5. Elżbieta Doroszuk 

6. Andrzej Giewon 

7. Beata Jakubiec-Bartnik 

8. Sławomir Jałowiec 

9. Zofia Jastrzębska 

10. Norbert Jęczalik 

11. Dominik Lech 

12. Beata Pochodnia 

13. Małgorzata Skinder 

14. Halina Skorek - Kawka 

15. Iwona Skotniczna 

16. Tomasz Szlenk 

17. Jacek Trynda 

18. Jerzy Woszczyk 

19. Adam Zaczkowski 

20. Tomasz Załęcki 

21. Ewa Ziajska - Łazaj 

Ponadto w sesji wzięli udział: 

1.Burmistrz Miasta Myszkowa  - p. Włodzimierz Żak. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 1.04.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 

2020r. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok dla gminy Myszków. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2021-2032, 

b) zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2021r., 
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c) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób nieruchomości Gminy Myszków na czas 

oznaczony do trzech lat, 

g) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Myszków na lata 

2021-2028, 

h) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

i) rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum 

ludowego, 

j) przyjęcia regulaminu udzielania dofinansowania na realizację przedsięwzięć 

niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - wymiana 

pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs. 

8. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 1.04.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 

2020r. 

6. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok dla gminy Myszków. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na lata 2021-2032, 

b) zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2021r., 

c) przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie bezprzetargowym, 

e) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z dotychczasowymi 

dzierżawcami, 

f) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób nieruchomości Gminy Myszków na czas 

oznaczony do trzech lat, 

g) przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Myszków na lata 

2021-2028, 

h) określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji 

o dochodach gospodarstwa domowego, 

i) rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie przeprowadzenia referendum 

ludowego, 

j) przyjęcia regulaminu udzielania dofinansowania na realizację przedsięwzięć 

niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - wymiana 



3 

 

pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze – konkurs, 

k)przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej Policji w Myszkowie. 

8. Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 

9. Wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do punktu 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

XXXVII sesję Rady Miasta w Myszkowie otworzył i prowadził przewodniczący Rady Miasta 

w Myszkowie p. Jerzy Woszczyk. Poinformował, że sesja odbywa się w trybie zdalnym. 

Powitał wszystkie osoby biorące udział w zdalnym posiedzeniu. W tej chwili będę 

wyczytywał kolejno nazwiska radnych w celu potwierdzenia udziału w dzisiejszym 

posiedzeniu. Proszę wyczytywaną osobę o werbalne potwierdzenie obecności.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk wyczytywał kolejno nazwiska radnych, 

którzy zgłaszali swój udział w obradach. Przewodniczący poprosił radnych o naciśnięcie 

przycisku kworum w celu sprawdzenia obecności oraz o zapisanie wyniku głosowania. 

 

Udział w posiedzeniu potwierdziło 19 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że podejmowane uchwały będą prawomocne. 

Przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Do punktu 2.  

Ustalenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk poinformował, że porządek sesji wszyscy 

radni otrzymali. Poinformował, że na wniosek p.burmistrza proponuje się wprowadzenie do 

porządku sesji projektu uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Myszkowie. Udzielił głosu p.burmistrzowi w związku z tym projektem 

uchwały. 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że prowadzona była na jednej z komisji 

rozmowa dotycząca wniosków o wsparcie. Było to przy okazji, kiedy przekazywaliśmy 

wsparcie dla komendy powiatowej policji na narkotesty i na akcję profilaktyki 

przeciwdziałania narkomanii. Wtedy przekazywaliśmy łącznie kwotę 9.000 zł i to się znalazło 

w państwa głosach oddanych za stosownymi zmianami w budżecie. Natomiast wtedy 

sygnalizowałem, że jest jeszcze wniosek o uczestnictwo we wsparciu dla komendy 

powiatowej policji dla zakupu radiowozu policyjnego. Przedstawiałem państwu całą sytuację, 

wtedy państwo postanowiliście, że do dyskusji wrócimy. Na ostatniej komisji finansów ja ze 

swojej strony nie zwróciłem na to uwagi w sprawach różnych, też państwo nie podjęliście 

tematu. W związku z powyższym, być może zaskakuję państwa, ale myślę, że państwo 

wiedzieliście, że ten temat tak czy tak wróci. Dostałem sygnał ze strony komendy 

powiatowej, że z uwagi na kalendarz zamówień, jaki ma komenda wojewódzka czy też 

komenda główna policji zwrócono się z prośbą, żebyśmy procedowali nad tymi uchwałami 

jeszcze w tym miesiącu. W związku z powyższym pozwoliłem sobie w punkcie drugim 
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zaproponować poszerzenie porządku obrad o podjęcie jeszcze tej jednej uchwały. 

Uzasadnienie i dokumenty państwo dostaliście. Oczywiście skutkiem tego będzie zgłoszona, 

jeżeli państwo zatwierdzicie to do porządku obrad, ewentualnie autopoprawka do zmian 

w budżecie, bo tą kwotę trzeba tam zabezpieczyć. 

Głosowano w sprawie: 
Zmiana porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Beata Pochodnia, 

Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, 

Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 

Beata Jakubiec-Bartnik (radna zgłosiła, że jest „za”). 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik zgłosiła do protokołu, że głosuje „za”, ale ją wyrzuciło. 

 

Do punktu 3.  

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta o podpisaniu protokołu z sesji Rady Miasta 

z dnia 1.04.2021r. oraz o uwagach wniesionych przez radnych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z sesji Rady Miasta z dnia 

1.04.2021r. został podpisany. Do protokołu uwag nie zgłoszono.  

 

Do punktu 4. 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Miasta p. Włodzimierz Żak przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym od 1.04.2021r. do 6.05.2021r. (sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu). 

 

Burmistrz Miasta informując o postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na remont 

mostów oraz opóźnieniu wszczęcia tego postępowania z powodu problemów technicznych 

z Platformą e-Zamówienia podkreślił, że jest to planowane na dzień dzisiejszy. Dzisiaj rano 

uzyskaliśmy ponowne informacje o kolejnych kłopotach technicznych. 

 

Przewodniczący Rady Miasta p.Jerzy Woszczyk zapytał czy są uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chciał się zwrócić do pana burmistrza w temacie 

i poprosić o więcej informacji w temacie rozbudowy strzelnicy powiatowej w Myszkowie. Ze 

sprawozdania, które pan przed chwilą przedstawił wynika, że umowa pomiędzy nasza gminą, 

a ministerstwem obrony narodowej została już podpisana, została przekazana pierwsza 
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transza pieniędzy dla gminy na ten cel tj. 400 tyś zł. Wiadomo jest również, że ruszyła 

procedura składania ofert, która skończy się 25 maja i ta inwestycja ma być zakończona do 15 

listopada tego roku. Ja chciałem zapytać panie burmistrzu, jak pan to widzi. Czy jest to realne, 

żeby to skończyć w tym roku i jakie konkretnie szczegóły i specyfikacja przetargu będzie? 

Chodzi mi o zabezpieczenie terenu wokół, a przede wszystkim mieszkańców przed hałasem, 

który następuje podczas strzelania. Czy to wszystko zostanie spełnione, dopełnione zostaną 

warunki te, które powinny być spełnione? Mówię o tym dlatego, że badania, które były 

przeprowadzone na początku roku czy po koniec roku ubiegłego, wykazały ponad wszelką 

wątpliwość, że normy są przekroczone i chcę powiedzieć tak, że do tej pory obowiązywała 

taka nieformalna umowa między mieszkańcami tutaj bezpośrednio przyległych posesji do 

strzelnicy, a prezesem LOK-u o tym, że nie będzie strzelania z tej broni, która wywołuje 

najwięcej huku. Było to przestrzegane do tygodnia wstecz, od tygodnia znowu odbywają się 

strzelania z broni tak zwanej głośno hukowej. Prosiłbym pana, zwracam się do pana o to, 

żeby pan zareagował w tym temacie. Niejako ja, jako radny zrobiłem ze swojej strony 

wszystko i oczekuję w tej chwili, bardzo oczekuję na to, żeby ta rozbudowa i zabezpieczenie 

tej strzelnicy ruszyło jak najszybciej, zostało zrobione w sposób należyty, żeby to nie 

przeszkadzało ludziom. Natomiast w tej chwili, żeby te strzelania, które się odbywają, 

odbywały się na rozsądnych warunkach takich, jakie żeśmy zawarli między nami tutaj 

mieszkańcami, a prezesa LOK-u, który jest dzierżawiącym ten teren, nie jest on właścicielem, 

właścicielem jest gmina Myszków. W związku z tym zwracam się do pana, żeby 

porozmawiać z zarządem LOK-u, żeby stosowali się do tych umów, które zostały zawarte 

z mieszkańcami i strzelania odbywały się tylko z takiej broni, która nie niesie z sobą takiego 

huku, który przeszkadzałby tutaj mieszkańcom. O to właśnie zwracam się do pana i o to pana 

proszę. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik powiedziała, że chciała zadać 3 pytania. Pierwsze to gdzie 

mieści się działka, na której są składowane odpady szkodliwe przy ulicy Kościuszki, 

dokładnie? Drugie pytanie, za co jest ta kara 3 tyś zł w stosunku do firmy Strach? Trzecie, coś 

więcej na temat mostu na ulicy Mrzygłodzkiej, bo tam pan burmistrz wymienia ulicę 

Świerkową, ale ulica Mrzygłodzka mnie interesuje. Na jakim to jest etapie, tym bardziej, że 

jest dofinansowanie i już trzeci rok się zaczyna zamknięcia tego mostu? 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że ma kilka uwag dotyczących tej informacji 

o odpadach na działce 7117 przy ulicy Kościuszki. Tak się akurat złożyło, że mieszkaniec, 

który ten proceder zgłaszał, zwrócił się także do naszego Klubu w tej sprawie i ja jakieś 

rozeznanie w tym temacie mam. Rozmawiałem też z panią kierownik Wiolą Dworaczyk, 

wiem, że w tej chwili odbywają się oględziny tego miejsca, jest realizowana procedura 

związana z postępowaniem administracyjnym i te informacje, które uzyskałem wskazują na 

to, że te czynności są profesjonalnie wykonywane, również tak, jak tu jest w informacji, 

z zatrudnieniem biegłego. Ja bym chciał tylko panie burmistrzu jeszcze w tej kwestii dopytać 

czy może w pewnym sensie zasugerować, poprosić o możliwość szerszego potraktowania 

sprawy. Jeżeli potwierdzi się, że na działkę zostały przywiezione odpady, a z materiałów, 

z dokumentacji, którą ja widziałem, wynika ewidentnie, że są to odpady, to oprócz tego, że 

procedura jest prowadzona w kierunku usunięcia tych odpadów z nieruchomości, to 

prosiłbym o to, żeby zająć się też tą kwestią pod kątem pochodzenia tych odpadów, 

weryfikacji, jak one tam trafiły i jak jest to możliwe, że odpady, które są gdzieś w obiegu 

w BDO mogły trafić na działkę niezabudowaną, tam zostać składowane. Również prosiłbym 

o informację na bieżąco o poszczególnych etapach prowadzenia postępowania, żeby nas 

informować, jakie są kolejne kroki w tej sprawie. 
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Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że zapomniał zapytać jeszcze w jednym temacie, 

a dotyczy to konkretnie sprawozdania burmistrza w okresie międzysesyjnym. Chciałem 

dopytać odnośnie budowy skrzyżowania bezkolizyjnego w ciągu drogi wojewódzkiej 789, 

ponieważ trwa procedura uzgodnienia dokumentacji projektowej. Ja chciałem zapytać pana 

burmistrza konkretnie, którego terenu i w którym odcinku drogi to jest przewidywane? Czy to 

dotyczy Słowackiego i Koziegłowskiej, o jaki rejon to chodzi?  

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak powiedział, że odpowie w kolejności zadawanych 

pytań. Co do rozbudowy strzelnicy, to ja w zasadzie na tym etapie nie mam do przekazania 

innych informacji niż te kompleksowe, które zostały podane w sprawozdaniu. Natomiast 

padło pytanie czy to jest realne. Gdyby nie było realne, to byśmy tego nie ogłaszali. Jest to jak 

najbardziej realne do zrealizowania. Liczymy, bo duże tu będzie miało znaczenie 

konkurencyjność ofert dlatego, że w międzyczasie niestety rosną ceny materiałów i mam 

nadzieję, że kosztorys, który jest oparty o wniosek, który składaliśmy do MON-u znajdzie 

odzwierciedlenie w zaproponowanych cenach ofertowych. Natomiast terminy są jak 

najbardziej realne. Jeśli chodzi o głośność na strzelnicy, to chciałem zwrócić uwagę, że 

badania hałasu pokazały naprawdę niewielkie przekroczenie hałasu i to w jednym z trzech 

bodajże mierzonych punktów. Niewątpliwie realizacja tego zadania wyeliminuje taką kwestię, 

bo niezależnie w zakresie tego przekroczenia hałasu 5 decybeli, postępowanie prowadzi 

starosta Myszkowski. Natomiast to, że od tygodnia jest głośno, to ja teraz się dowiaduję od 

pana radnego. Jak najbardziej podejmę interwencję zwłaszcza, że tak, jak pan radny się tu 

powołuje, było takie ustalanie między LOK-iem, który administruje ten obiekt, że będziemy 

robić wszystko, żeby w okresie do przebudowy strzelnicy ulżyć mieszkańcami i żeby w tym 

czasie nie pojawiało się strzelanie z tej broni, która wydaje większy hałas. Tutaj 

zainterweniuję.  Jeśli chodzi o pytanie pani radnej Beaty Jakubiec –Bartnik. Ja nie wiem czy 

ja mogę wskazywać dokładną lokalizację, proszę wybaczyć, że może nakreślę trochę 

odpowiedź inaczej. Mamy do czynienia z podmiotem, który już raz wyniesienie terenu 

w innej części miasta dokonał, tam jest prowadzone postępowanie. Ja w dniu, w którym 

dostałam informację od mieszkańca, podejrzewam, że tego samego, który powiadomił klub 

radnych SiL, zadzwoniłem do tego przedsiębiorcy i poprosiłem go, żeby zaprzestał tego 

działania i absolutnie, żeby działki nie wyrównywał i że 6 maja, niestety przepisy są takie, że 

my się musimy umawiać na kontrolę i na oglądnięcie tej informacji. Jak państwo wiecie 

z naszego dzisiejszego sprawozdania, że my ponosimy na to koszty, bo 2.460 zł zapłacimy za 

ekspertyzę fachowca, który ma określić czy te odpady tam powinny się znaleźć czy też nie. 

Domniemanie jest, że nie powinny się znaleźć, bo gdyby się mogły znaleźć, to unikalibyśmy 

wydatków gminnych. Natomiast mogę powiedzieć tylko tyle, że dla mnie jest to człowiek, 

który już doświadczył raz kłopotów, że takich rzeczy nie wolno robić, że nie wolno wynosić 

terenu po to, żeby zalewać sąsiadów i nie wolno zasypywać nierówności na działkach tylko 

dlatego, że tak mi jest wygodniej, bo kupiłem nieruchomość. Natomiast proszę wybaczyć pani 

radna, że nie podam lokalizacji, bo nie wiem, ponieważ mamy do czynienia z przedsiębiorcą, 

który się obwarował prawnikami, wiec nie chcę teraz podawać takich szczegółów, żeby się 

nie okazało, że tonący się brzytwy chwyta i będzie ten przedsiębiorca używał innych narzędzi 

wobec gminy, a nie będzie się stosował do tego, co powinien zrobić. Nie chcę tego 

przesądzać, ale jak państwo słyszycie z mojej wypowiedzi jestem przekonany, że ten proceder 

nie powinien mieć miejsca i zgłoszenie mieszkańca jest jak najbardziej prawidłowe. 

W pytaniu drugim chciałem zmienić, bo w pytaniu pani radnej była kwota 3 tyś zł, a to jest 

kwota 300 tyś zł. Ja państwa poprzednio informowałem o nakładanych karach na kwotę 

ponad 200 tyś zł. Jakość usługi się poprawia i ilość zgłoszeń się zmniejszyła, natomiast nie 

chcę być adwokatem firmy, bo nie mam tutaj żadnego interesu, chcę, żeby firma świadczyła 

usługę na przyzwoitym poziomie, więc wszelkiego rodzaju niedociągnięcia zgłoszone przez 
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mieszkańców, w tej chwili tych zgłoszeń jest mniej, więc nasza reakcja na wystawianie 

kolejnych not księgowych wysyłanych do wykonawcy wzrosła już włącznie do kwoty 300 tyś 

zł. Jeśli chodzi o trzecie pytanie dotyczące mostu w ulicy Mrzygłodzkiej. Ma pani radna rację, 

że dwa i pół roku most mamy już zamknięty, za chwilę się rozpocznie trzeci rok i po drodze 

pojawiają się przyczyny, na które nie mamy wpływu, jeżeli chodzi o skrócenie terminów.  

Tak naprawdę od jakiegoś czasu ugrzęźliśmy w rozmowach pomiędzy starostwem, a Wodami 

Polskimi. Chodzi naprawdę o trzy małe działeczki, które znajdują się pod mostem, gdzie 

potrzebujemy, inaczej nie ruszymy z tą inwestycją, bo nie oddamy projektu i nie dostaniemy 

pozwolenie na budowę i tylko to nas wstrzymuje. Ja będę zwracał się do pana starosty 

o wydanie takiego oświadczenia dlatego, że według naszej wiedzy w tej chwili Wody Polskie 

wyjaśniły, że pomimo, iż w ewidencji gruntów wpisane jest na dwóch z tych trzech działek, 

że one są pokryte wodami, to one faktycznie nie są pokryte wodami i Wody Polskie 

poinformowały starostwo i nas, że one nie są władne do wydawania zaświadczenia. Potrzebne 

nam jest zaświadczenie, tak naprawdę tutaj się nikt nie odwoła od tego zaświadczenia, bo my 

nie mamy prywatnego właściciela, tylko mam jedną działką o nieuregulowanym stanie 

prawnym Prezydium Powiatowej Rady Narodowej. Państwo wiecie, że to jest najtrudniejsze 

do uregulowania, a jest domniemanie, że Prezydium Powiatowej Rady Narodowej był to na 

pewno podmiot publiczny, tylko niestety przepisy tutaj tego nie nierozstrzygają, nie 

pozwalają szybko takich rzeczy załatwiać. Wody Polskie skoro napisały, że nie one władają 

pozostałymi dwoma działkami, mówią, żeby starostwo wydało zaświadczenie. Jesteśmy 

uzależnieni od pana starosty w tej chwili. Od pani naczelnik, która przygotowuje 

dokumentację dla pana starosty, usłyszeliśmy, że to kolejne 4 miesiące. Ja zwrócę się z prośbą 

do pana starosty, jeżeli nie ma tutaj takich ryzyk, żeby takie zaświadczenie było wydane 

w trybie znacznie szybszym. My naprawdę chcielibyśmy ogłaszać przetarg na wykonanie tej 

inwestycji, ale bez dopięcia tego oświadczenia, nie złożymy wniosku o pozwolenie na 

budowę. Dużo będzie zależeć teraz od pana starosty, jak szybko nam wyda zaświadczenie 

i jak szybko będziemy mieć oceniony wniosek o pozwolenie na budowę. Racja, w tle mamy 

dofinansowanie i czas będzie nas gonił. Jeżeli chodzi o pytanie pana radnego Adama 

Zaczkowskiego, to nie wiem, co się kryje pod słowem „szersze potraktowanie sprawy”. My 

nie możemy traktować jednej sprawy szerzej, drugiej wężej. We wszystkich tych sprawach 

jesteśmy uczuleni, natomiast pojawił się proceder i trochę tak to wygląda, że przy usypywaniu 

na tych działkach, czasami ktoś znając materią przepisów wie to, o czym państwu dzisiaj 

w tym sprawozdaniu napisałem, że pomimo, że mamy jakieś tam narzędzia, bo my możemy 

nałożyć jakieś tam kary grzywny, żeby zmuszać kogoś do wykonania, to zanim uzyskujemy 

skuteczną decyzję, zanim nałożymy decyzję o nałożeniu grzywny, to po prostu ktoś bierze 

prawnika i się odwołuję, to się ciągnie długo, mogę powiedzieć, że nawet czasami ciągnie się 

latami. Takich sytuacji mamy więcej. Moje wyobrażenie było takie, że jak ktoś wysypuje 

ziemię na działkę, przyjeżdża Straż Miejska i mówi zaprzestań tego, bo naruszasz taki, a taki 

przepis, nie możesz wynieść działki, a dalej ktoś wywozi i sobie z nas kpi, to my później  

podejmujemy czynności i działania, które tak naprawdę w ujęciu przepisów i terminów, 

zaczynają się po prostu ciągnąć. Podam choćby przykład, że mamy również takie sytuacje, że 

mieszkaniec na własnej działce uczynił wysypisko śmieci i to jest niemoc to, co zrobiono 

w przepisach, bo my od ponad roku próbujemy wyegzekwować od mieszkańca, żeby 

posprzątał własną działkę, bo się boimy czy z tego tytułu nie pojawią się jakieś kwestie, 

którymi się powinien zająć np. Sanepid. Jak zwracamy się do Sanepid-u, to wszyscy umywają 

ręce i pokazują, że powinna sobie z tym poradzić gmina. Podam przykład jeszcze inny. 

Zakłady przemysłowe, w majestacie prawa, spółki Skarbu Państwa, mam tu na myśli MFNE, 

na etapie likwidowania majątku syndyk masy upadłościowej koncentrował się na tym, jak tu 

zarobić na wyprzedaży atrakcyjnych części majątku. Natomiast pomimo naszych wezwań, 

interwencji w urzędzie marszałkowskim, można powiedzieć, że za ileś tam lat będziemy 
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uszczęśliwieni dwoma dużymi zbiornikami poflotacyjnymi z odpadami, które trzeba będzie 

unieszkodliwiać i pojawi się problem podobny, jak rozwiązywaliśmy w przypadku Osińskiej 

Góry, na gigantyczne pieniądze. Co było zatrważające, wtedy prowadząc rozmowy 

przyjechało dwóch dyrektorów z urzędu marszałkowskiego czyli urzędnicy, którzy powinni 

pomóc innym urzędnikom, zgłaszali problem w ten sposób, że panie burmistrzu, z uśmiechem 

na ustach, chyba będzie pan miał problem. Jeśli tak ma wyglądać załatwianie i egzekwowanie 

niestosownych zachowań to źle. Jeżeli chodzi o pytanie pana radnego Sławomira Jałowca, to 

chodzi o uzgodnienie wylotu ulicy Wroniej w związku z budowanym wiaduktem nad torami 

i likwidacją przejazdu. 

Radny p.Sławomir Jałowiec (Ad Vocem) powiedział, że chciał się króciutko odnieść do 

odpowiedzi pana burmistrza. Jakkolwiek dla ludzi nie mieszkających tutaj w rejonie 

strzelnicy wydaje się to może śmieszne, że komuś to przeszkadza, ten huk i ten hałas, to dla 

ludzi tu mieszkających śmieszne to nie jest i do śmiechu ten fakt nie jest. Ja powiem tylko 

tyle, że stan faktyczny jest taki, faktem jest, że normy zostały przekroczone. Czy to jest mało 

czy dużo trudno w tej chwili dywagować na ten temat, natomiast fakt jest taki, że normy 

zostały przekroczone. W związku z tym została zawarta umowa tak, jak panu powiedziałem, 

co prawda nieformalna, ustna między mieszkańcami, a prezesem LOK-u, że te strzelania 

odbywać się już nie będą, będą tylko z broni takiej, która nie niesie za sobą hałasu. Ja nie bez 

kozery mówię o tym temacie i poruszam ten temat bardzo często, praktycznie na każdej sesji 

odkąd tylko był temat rozbudowy strzelnicy powiatowej z tego względu, że ponieważ te 

strzelania od tygodnia zaczęły się nasilać, codziennie praktycznie i coraz to głośniej, to 

wczoraj udał się tam na miejsce mieszkaniec, który mieszka tutaj blisko i mało nie doszło do 

rękoczynów. Dlatego o tym mówię, żeby do takich sytuacji nie dochodziło, bo jeżeli dojdzie 

do rękoczynów i stanie się tam tragedia, to po prostu konsekwencje i odpowiedzialność za to 

będziemy ponosić wszyscy. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad Vocem) powiedziała, że chciała się odnieść do 

wypowiedzi pana burmistrza. Jeżeli chodzi o punkt pierwszy czyli lokalizację działki, dla 

dobra miasta nie będę wnikać, gdzie ta działka się znajduje, a jeżeli chodzi o te środki to 

wydaje mi się, że mówiłam 300 tyś zł, bo jeżeli byłaby to kwota 3 tyś zł, to na pewno bym się 

do tego nie odniosła. 

Radny p.Adam Zaczkowski (Ad Vocem) powiedział, że odniesie się króciutko. Panie 

burmistrzu mówi pan, że nie wie o co chodzi o szersze potraktowanie sprawy. Ja to 

wyjaśniłem, ale powiem jeszcze raz. Postępowanie, o którym pan czytał, mówił 

w sprawozdaniu, dotyczy nakazania usunięcia odpadów z miejsca nieprzeznaczonego do ich 

składowania. Jeżeli to zostanie potwierdzone, proceder tak, jak pan mówi, że wszystko na to 

wskazuje, że materiał, który tam jest, to są odpady, zakończy się to decyzją nakazującą 

właścicielowi posesji usunięcie tych odpadów. Natomiast ja mówiłem jeszcze o czym innym. 

Mówiłem o tym, że te odpady skądś się tam znalazły i prosiłbym o to, żeby kolejne 

postępowanie w tym przedmiocie wszcząć, które by doprowadziło do pozyskania wiedzy na 

temat, jak to jest możliwe, że odpady są transportowane do naszego miasta i wysypywane 

w miejscach do tego nie przeznaczonych, bo samo przymuszenie przedsiębiorcy, jak pan 

powiedział, że właścicielem jest przedsiębiorca, do usunięcia odpadów to jedno, ale druga 

kwestia to walka z procederem nagminnego pozbywania się odpadów w miejscach do tego 

nie przeznaczonych. O tym też pan mówił przy tej okazji, że takie sytuacje się powtarzają, 

jest ich coraz więcej. Stąd moja prośba w tym zakresie. 
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Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak odniósł się do tematu działki. Pani radna, ja jeszcze 

sprawdzę, bo może się okazać tak, że skoro podałem numer działki, to mogę ją  podać, więc 

teraz nie wiem czy pani wchodząc w system ogólnodostępny, wpisując działkę, czy po prostu 

nie poweźmie informacji, gdzie to znajduje się. Jeżeli tak to ja oczywiście w tym pomogę, bo 

wtedy będzie stanowiło to, że nie mam takiego przeciwwskazania. Natomiast ja odpowiadam 

ostrożnościowo, bo na tą chwilę nie mam takiej pewności. Jak będę miał pewność, to ja pani 

radnej przekażę, gdzie ta działka się  znajduje. To kwestia pierwsza. Druga kwestia, jeżeli 

chodzi o wypowiedź pana radnego Sławomira Jałowca. Wydaje mi się, że ja w swojej 

wypowiedzi nic nie mówiłem o jakiejś śmieszności, nie wiem skąd się wziął taki wniosek. 

Natomiast według stanu i tak dalej, odpowiedziałem panu radnemu na wszystkie zgłoszone 

pytania i powiedziałem, że podejmę interwencję w sprawie tej głośności. Jeżeli chodzi 

o wniosek pana radnego Zaczkowskiego. Chcę zwrócić uwagę, że ja dzisiaj w sprawozdaniu 

odczytałem, że póki co zleciliśmy ekspertyzę, my mamy takie domniemanie, nam się po 

prostu wydaje, że wywieziono w miejsce, gdzie nie wolno wywozić, to po pierwsze. Po 

drugie ja nie wiem, co wywożono, więc po to jest ta ekspertyza, żeby ona określiła. Jeżeli się 

okaże, że ta ekspertyza wskaże, co tam jest wywożone, być może wtedy uda nam się ustalić 

źródło pochodzenia i wtedy złożymy doniesienie na policji, żeby znalazła  źródło skąd się 

materiały czy też odpady, nie wiem, co to będzie, żeby zostało wszczęte postępowanie przez 

organy do tego powołane. Pan radny   prosił o szersze potraktowanie. Traktujemy tak każdą 

sprawę, niezależnie czy na przykład mieszkaniec się do państwa zwróci czy się zwrócić do 

mnie, procedury są identyczne.  

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad Vocem) poprosiła, żeby pan burmistrz się nie kłopotał. 

Wypowiedź pana mnie w zupełności satysfakcjonuje, nie jestem zainteresowana już tą 

działką, gdzie ona się mieści. Pan mnie zna, pan wie, że ja i tak się dowiem inną drogą. 

Radny p.Sławomir Jałowiec (Ad Vocem) powiedział, że króciutko odpowie, żeby było 

wszystko jasne. Panie burmistrzu ja nie powiedziałem, w mojej wypowiedzi nie było zdania 

takiego, że pan to uważa za śmieszne. Pan to traktuje bardzo poważnie od samego początku 

i o tym mówię, natomiast niepoważnie i śmiesznie traktują to osoby, które strzelają. One 

odnoszą się w sposób arogancki, wręcz prowokujący i ten mieszkaniec, który wczoraj tam 

był, naprawdę mało brakowało, żeby nie doszło do rękoczynów. To tylko chciałem 

powiedzieć i tak podkreślić, żeby było jasne. Natomiast pana postawa tu jest ze wszech miar 

uczciwa i ja tutaj nie powiedziałem, że pan jakieś tam robi sobie rzeczy śmieszne czy inne. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Załęcki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

Do punktu 5.  

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 

2020r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 110  ust. 9 ustawy o pomocy 

społecznej z dnia 12 marca 2004r. Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Myszkowie 

przedłożył Radzie Miasta wymaganą informację. Sprawozdanie zostało pozytywnie 

zaopiniowane przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. Zapytał czy są pytania do 

sprawozdanie. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Myszkowie za 2020r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

Do punktu 6.  

Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok dla gminy Myszków.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie z art. 16a ust. 4 ustawy z dnia 12 

marca 2004r. o pomocy społecznej ocena zasobów pomocy społecznej przedkładana jest 

w każdym roku organowi stanowiącemu do dnia 30 kwietnia. Wszyscy radni otrzymali w/w 

informację w ustawowym terminie. Informacja została pozytywnie zaopiniowana przez 

Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. Zapytał czy są pytania do informacji. 

Nie zgłoszono żadnych pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
Ocena zasobów pomocy społecznej za 2020 rok dla gminy Myszków. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 
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Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

Do punktu 7. 

Podjęcie uchwał.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zanim przejdziemy do głosowania projektów 

uchwał- na podstawie paragrafu 18 ustęp 2 punkt 6 załącznika nr 1 do statutu miasta 

Myszkowa zgłaszam wniosek formalny o odstąpienie od czytania na dzisiejszej sesji 

projektów uchwał. Jednocześnie informuję, że wszystkie projekty uchwał oraz porządek 

dzisiejszej sesji są dostępne do wglądu dla mieszkańców na platformie e-sesji przeznaczonej 

dla mieszkańców na stronie myszkow.esesja.pl 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o odstąpienie od czytania uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Myszków na lata 2021-2032. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Myszków na 

lata 2021-2032.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Beata 

Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy 

Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Norbert Jęczalik 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2021r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. Państwo radni otrzymali również autopoprawkę do tego projektu uchwały. 

Pan burmistrz omawiał tą autopoprawkę, chodzi o to przesunięcie dla policji. 

 

Burmistrz Miasta p.Włodzimierz Żak stwierdził, że już powiedział wszystko. Tam jest 9,5 tyś 

zł zwiększona kwota na udzielenie wsparcia dla policji, źródło pochodzenia środki wolne. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Myszkowa na rok 2021r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

c) Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od 

nieruchomości. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminów płatności rat podatku od nieruchomości.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

d)Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów dzierżawy w trybie 

bezprzetargowym.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy 

z dotychczasowymi dzierżawcami. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy z 
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dotychczasowymi dzierżawcami.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

f)Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób 

nieruchomości Gminy Myszków na czas oznaczony do trzech lat. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy nieruchomości stanowiących zasób nieruchomości Gminy 

Myszków na czas oznaczony do trzech lat.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

g) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta Myszków na lata 2021-2028. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 
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Radna p.Elżbieta Doroszuk powiedziała, że ona chciała nawet bardziej postulat niż pytanie, 

o czym też już mówiła na komisji. Mianowicie w tej strategii wyczytałam, że wizja, którą 

przygotowano, między innymi brzmi „Myszków gminą silnych rodzin” i też taka misja 

w strategii wybrzmiała. Mam taki postulat, aby większy akcent właśnie w tej strategii do roku 

2028, stawiać dużo większy akcent niż do tej pory na wspieranie rodziny, na promocję 

wartości prorodzinnych, dużo większy akcent stawiać właśnie na profilaktykę niż na radzenie 

sobie czyli traktowanie sytuacji trudnych do rozwiązania, a więcej działać profilaktycznie. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

Miasta Myszków na lata 2021-2028.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

h) Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Zdrowia, Rodziny i Polityki Socjalnej. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, Andrzej Giewon, Beata 

Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert Jęczalik, Beata Pochodnia, 

Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, 

Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

BRAK GŁOSU (1) 
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Magdalena Balwierz 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

i)Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii w 

sprawie przeprowadzenia referendum ludowego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji na 

posiedzeniach w dniu 2 marca i 28 kwietnia br. zajęła się omówieniem oraz przygotowaniem 

propozycji rozpatrzenia ww. petycji. Cała treść petycji była zamieszczona w informatorze e-

sesji w dniu 12.02.21r. Wynikiem prac komisji jest projekt uchwały, który państwo 

otrzymaliście. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wyrażenia opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Beata Pochodnia, Małgorzata 

Skinder, Tomasz Szlenk, Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz 

Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Norbert Jęczalik, Halina Skorek - Kawka 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Giewon 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

j)Podjęcie projektu uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dofinansowania 

na realizację przedsięwzięć niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach 

projektu pn. "Granty - wymiana pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze 

środków Regionalnego Programu Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 

2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV Efektywność energetyczna, odnawialne 

źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 

4.6.1 Czyste powietrze – konkurs. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

Projekt opiniowany był przez Komisję Finansów, Budżetu i Rozwoju Miasta. Opinia komisji 

jest pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 
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Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu udzielania dofinansowania na realizację 

przedsięwzięć niskoemisyjnych w budynkach mieszkalnych w ramach projektu pn. "Granty - 

wymiana pieców c.o. w Myszkowie" dofinansowanego ze środków Regionalnego Programu 

Operacyjnego dla Województwa Śląskiego na lata 2014-2020, w ramach Osi Priorytetowej IV 

Efektywność energetyczna, odnawialne źródła energii i gospodarka niskoemisyjna, Działania 

4.6 Czyste powietrze, Poddziałanie 4.6.1 Czyste powietrze - konkurs.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

k)Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy 

Powiatowej Policji w Myszkowie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał czy są pytania do tego projektu uchwały? 

Nie zgłoszono pytań.  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Komendy Powiatowej 

Policji w Myszkowie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Magdalena Balwierz, Daniel Borek, Eugeniusz Bugaj, Robert Czerwik, Elżbieta Doroszuk, 

Andrzej Giewon, Beata Jakubiec-Bartnik, Sławomir Jałowiec, Zofia Jastrzębska, Norbert 

Jęczalik, Beata Pochodnia, Małgorzata Skinder, Halina Skorek - Kawka, Tomasz Szlenk, 

Jacek Trynda, Jerzy Woszczyk, Adam Zaczkowski, Tomasz Załęcki, Ewa Ziajska - Łazaj 

NIEOBECNI (2) 

Dominik Lech, Iwona Skotniczna 

 

Do punktu 8.  

Informacja na temat interpelacji złożonych przez radnych w okresie międzysesyjnym. 
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Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w okresie międzysesyjnym wpłynęła 

1 interpelacja złożona przez radnego p.Tomasza Załęckiego. Treść interpelacji i odpowiedzi 

na nie dostępna jest na stronie internetowej urzędu miasta. 

 

Do punktu 9.  

Wnioski i oświadczenia radnych.  

Radna p.Zofia Jastrzębska powiedziała, że jak wiemy wszyscy, mamy trwającą nadal 

pandemię, a nasz szpital powiatowy jest szpitalem tak zwanym covid-owym. Wiele osób jest 

zmuszona korzystać z pomocy tego szpitala. Chciałam w tym miejscu publicznie przekazać 

opinie, jakie spływają do mnie od pacjentów, którzy byli leczeni w tym szpitalu. Są to bardzo 

pozytywne opinie i jednocześnie chciałam w imieniu tych pacjentów i w swoim bardzo 

serdecznie podziękować dyrekcji, podziękować całej załodze, wszystkim pracownikom 

szpitala za okazywaną pomoc dla wszystkich pacjentów, bardzo dziękuję. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że miło słyszeć, że mamy bardzo dobrą opiekę 

w Myszkowie. Sam, jako ozdrowieniec też chciałbym swojemu lekarzowi bardzo 

podziękować. 

Radna p.Beata Jakubiec-Bartnik (Ad Vocem) powiedziała, że akurat jest na dyżurze covid-

owym. Jestem tu z trzema koleżankami i w imieniu lekarzy z oddziału covid-owego bardzo 

dziękujemy, czujemy się dowartościowani. 

Przewodniczący Rady Miasta podziękował. Naprawdę wykonujecie fantastyczną pracę.  

Radna p.Beata Pochodnia powiedziała, że wszyscy przyłączmy się do tych podziękowań 

lekarzom pracującym, pielęgniarkom i wszystkim pracownikom naszego szpitala. Bardzo 

dziękuję państwu za wasze oddanie i pracę. Teraz druga kwestia, którą chciałam poruszyć. 

Przy ulicy Nierada, tam przy wjeździe od drogi wojewódzkiej do Zawiercia po raz kolejny 

powstało dzikie wysypisko. Ja to zgłosiłam do pani kierownik i otrzymałam zapewnienie, że 

to będzie uprzątnięte. Mieszkańcy tej ulicy, co chwilę się z tym problemem borykają. Tam 

samochody po prostu jadące od Zawiercia mają taki zjazd, zatrzymują się i co chwilę są 

śmieci. Chciałabym bardzo prosić, żeby, bo nie wiem, co można by zrobić w tym temacie, 

żeby tak się nie działo. Może przynajmniej ustawić tam tabliczkę zakaz śmiecenia i to da do 

myślenia osobom, które w tak karygodny sposób się zachowują. 

Radny p.Sławomir Jałowiec powiedział, że chciał się do pana burmistrza zwrócić, ponieważ 

rozmawiał wczoraj z mieszkańcami ulicy Pawiej, którzy prosili go o interwencję w tej 

sprawie. Ja zwracam się do pana o pomoc i interwencję również i jakąkolwiek działalność czy 

zadziałanie w tym temacie, żeby ta droga w ulicy Pawiej była przejezdna. Panie burmistrzu 

po pracach, jakie zostały wykonane przez kolej, konkretnie przez firmy, które tam świadczyły 

usługi na rzecz kolei, rozjeździły tą drogę totalnie. Mieszkańcy nie mogą, jeżdżą po prostu na 

lewo, na prawo, gdzie się da, żeby przejechać do swoich posesji. Ja rozumiem, że mogą być 

przeszkody natury prawnej, że nie jest uregulowany stan prawny i tak dalej. Niemniej jednak 

nie zwalnia nas to od odpowiedzialności, jako radnych i pana, jako burmistrza, żeby pomóc 

tym ludziom. Jeżeli my nie możemy tego zrobić jako miasto, jako rada miasta pomóc tym 

ludziom, to należałoby się zwrócić, tak w tej chwili myślę, do firm, które wykonywały te 

usługi na rzecz kolei, żeby one tą drogę wyrównały, żeby ci ludzie mogli dojechać do swoich 

posesji. Bardzo pana o to proszę i zwracam się do pana jako gospodarza i burmistrza tego 

miasta. 
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Radny p.Norbert Jęczalik powiedział, że on w dwóch kwestiach. Pierwsza to prośba 

mieszkańca ulicy Dorodnej. To odnoga od ulicy Dworskiej. Duża prośba o wyrównanie tej 

drogi, jeżeli jest taka możliwość, przez miasto. Chciałem też podziękować firmie Saniko, 

miastu Myszków. Zorganizowaliśmy wspólnie z kolegami sprzątanie terenu wokół parku 

Michałów. Powiem, że wierzę w ten świat po tej akcji, bo choć pogoda nie była zbyt 

zachęcająca, pojawiła się tam gromadka dzieci, które tak mocno przyczyniły się do zbiórki, że 

uprzątnęliśmy takie nielegalne wysypisko szkła i innych odpadów. Bardzo dziękuję, przede 

wszystkim tej młodzieży, tym dzieciaczkom i myślę, że może byśmy powtórzyli taką akcję 

gdzieś w innej części Myszkowa.  

Radna p.Halina Skorek – Kawka powiedziała, że ona również w sprawie dróg. Chciałam 

zgłosić, już pan Sławomir Jałowiec powiedział, jaka sytuacja jest fatalna na ulicy Pawiej, że 

kolej rozjeździła te drogi w prawo, w lewo, ale jeszcze mamy na wprost ulicę Pawią i tam 

również mieszkają ludzie i tam jest tragicznie. Panie burmistrzu była wizja z urzędu miasta, 

ponieważ mieszkańcy wzywali pomoc. Ja również tam byłam, oglądałam. W czasie deszczu, 

w czasie roztopów tą drogą po prostu się nie da przejechać. Są takie, można powiedzieć, 

sadzawki od lasu do lasu, bardzo głębokie, że strach tam wjechać samochodem, żeby tam nie 

zostać. Nie mówię już o tym, że całkowicie nie da się tą drogą przejść po deszczu. Bardzo 

proszę pana burmistrza o tą ulicę Pawią, żeby koniecznie tam przynajmniej nasypać. Wiemy, 

że stan prawny nieuregulowany i tak dalej, ale ludzie muszą dochodzić i dojeżdżać do swoich 

posesji, również jadą do pracy, to jest po prostu tragedia, jak ta droga wygląda, więc bardzo 

proszę wziąć to pod uwagę. Również chciałam prosić o krótką ulicę Sowią, która również ma 

nieuregulowany stan prawny i bardzo bym prosiła, żeby urząd się zajął też tą sprawą, żeby te 

stany prawne tych dróg kolejno regulować. Ulica Sowia to jest krótka uliczka, która łączy 

dwie gminy. Jest to boczna od ulicy Koziegłowskiej, dosłownie jest tam, nie wiem może 200 

metrów tej dróżki i jest tam też tragicznie. Zaraz zaczyna się gmina Poraj, miejscowość Żarki 

Letnisko w gminie Poraj i drogi tam już są zrobione od kwietnia. Wyrównana droga, bardzo 

dobrze się tam jedzie, zasypana jeszcze odpowiednim materiałem, te dziury są zasypane. 

Wjeżdżamy oczywiście w gminę Myszków, ulica Sowia, tragedia. Panie burmistrzu, wstyd 

jak to wygląda, to porównanie jednej i drugiej gminy. To jest krótki fragment tej ulicy. Mowa 

była, że deweloper. Nie. Oczywiście tam budują się domy, ale developer sobie zrobił wjazd 

z drugiej strony, tam utwardził sobie tą ulicę, pewnie też prywatna ulica to jest. To już nie 

możemy zwalać na dewelopera, bo tam nie da się przejechać. Gdyby ktoś chciał objechać to 

błoto, te dziury, to nie da się, ponieważ pan deweloper tam zagrodził, zablokował, nie ma 

przejazdu. Więc bardzo proszę o tą króciutką ulicę Sowią, żeby ją wyrównać, żeby się dało 

przejechać. 

Radny p.Adam Zaczkowski powiedział, że ponieważ rozpoczęła się dyskusja na temat dróg, 

to on też na jedną drogę chciałby zwrócić uwagę, na pewno do pana burmistrza docierały te 

informacje. Chodzi mi o ulicę Ceramiczną na tym odcinku, gdzie trwa inwestycja to wiadomo 

trwa inwestycja, ale jest ta boczna odnoga, która biegnie koło terenu Podlas. Mieszkańcy 

zwracają uwagę, że jest w fatalnym stanie, który dodatkowo pogarsza ruch sprzętów 

budowlanych, wykonujących pracę na ulicy Ceramicznej. Może udałoby się siłami firmy 

naprawić tą drogę, może firma w ramach dobrej współpracy zechciałaby, bo ja wiem, że 

naprawa dróg gruntowych to jest problem duży, bo zawsze za mało środków, a dużo potrzeb. 

Zdaję sobie z tego sprawę, natomiast, być może, tutaj udałoby się, wykorzystując firmę, ulżyć 

mieszkańcom tego odcinka drogi. 

Radny p.Daniel Borek powiedział, że jemu chodzi o ulicę Kościuszki. Tam na wysokości 

Kościuszki 2,2a,4 jest uszkodzony chodnik. Jest znak postawiony, że ta kostka jest tam 
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uszkodzona, ale to już dłuższy czas trwa i niestety nic z tym nie zostało zrobione do tej pory, 

a to jest tylko mały wyrywek. Jeżeli można to zwracam się do pana burmistrza o interwencję 

w tym temacie, żeby została uzupełniona ta kostka i żeby ta droga wróciła do stanu 

pierwotnego. 

Przewodniczący Rady Miasta powiedział, że pan burmistrz pewnie wszystko zapisał. 

Powiedział, że w imieniu całej rady chce podziękować za życzenia wielkanocne, które 

wpłynęły od parlamentarzystów, redaktorów, szkół, przedszkoli. Dziękujemy. Również 

chciałem w imieniu rady, co prawda już 2 dni temu były, wszystkim strażakom tyle samo 

wyjazdów i powrotów. Oczywiście też naszym kochanym maturzystom, połamania piór na 

egzaminie i wspaniałych wyników.  

Do punktu 10.  

Zamknięcie obrad sesji.  
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że kolejna sesja odbędzie się 24 czerwca br.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta w Myszkowie zamknął 

obrady XXXVII sesji Rady Miasta w Myszkowie. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miasta w Myszkowie 

Jerzy Woszczyk 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Sylwia Cygan 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


